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Ad L: Valg af dirigent: Børge Jensen valgt som dirigent.

Ad 2: Bestyrelsens årsberetning:

lgen i år er der ikke sket de store ting i Luneparken. Målene mod Gl. Allervej holder endnu. Basketkurven
bliver repareret. Legepladsen bliver drøftet senere, skal den nedlægges?

Kommunen har igen i år stillet kasser med vejsalt.

området mod Arlavej holdes stadig af grr.rndejerforeningen. Hvis ejere af parceller op med området

Ønsker forandring, rettes henvendelse til bestyrelsen.

Der har været nabohøringer ang. solceller, grundejerforeningen og beboere havde ingen kommentarer.

omkring rågerne vil man i bestyrelsen sammen med Karnpesmose og Steenbjerg samt Aller Mølle

prØve fælles kamp, så man kan komme dem til livs.

8o Ehmsen har igen i år holdt de grønne områder.

Ad 3: Regnskab; Regnskab for 2012 godkendt.

Ad 4: Budget og kontingent: Budget og kontingent for 2014 godkendt.

Ad 5: tndkomne forslag: 
..fot:l-F orn oprettelse af en hjemmeside. Den bliver oprettet. Kjeld Bodholt blev

valgt til at oprette og vedligeholde hjemmesiden .

Forslag om udsendelse af materiale om nabohjælp. Bestyrelsen er rned på ideen med at sætte skilte op
med "Nabohjælp" pjecer om emnet omdeles med referatet.

Forslag om ændring af vedtaegterne om information via mail til beboerne, Forslagetl blev forkastet.

Ad 6: Valg til bestyrelse: Margit Andersen blev genvalgt. Nyvålgt blev Helene Baarup christensen.

Ad 7: Valg af suppleant og revisor: suppreant og revisor brev genvargt,

Ad B: tvt: Krydsfinerpladen ved skoven bliver fjernet. Legepladsen tages op til vurdering, Man vil i
bestyrelsen indkalde til en arbejdsdag. Konrmer der ikke nok hjælpere, vil legepladsen sandsynligvis blive
nedlagt.

Der var en debat omkring hundeluflere på området ved Luneskoven. Hvad kan man gøre for at undgå
h u ndenes efterladenskaber?
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